

13D10N

WEST COAST  
SOUTH RIM CANYON USA  
美国西海岸和南缘大峡谷



TRAVEL WITH 优佳  
WEBUY 旅游

WEBUY TRAVEL PTE. LTD. TA 03540

8933 1903

6016 0998

travel@webuy.global

101 Upper Cross Street #02-27 People's Park Centre Singapore 058357



Scan Us



WEBUY APP

## HIGHLIGHTS

行程亮点

### San Francisco 旧金山

- San Francisco City Tour 旧金山城市之旅
- 17 Mile Drive 17 英里车程

### California 加州

- Route 66 66号公路

### Arizona 亚利桑那州

- South Rim Grand Canyon 南缘大峡谷

### Las Vegas 拉斯维加斯

- Las Vegas City Tour 拉斯维加斯市区游
- Primm Outlet 普里姆奥特莱斯

### Los Angeles 洛杉矶

- Los Angeles City Tour 洛杉矶市区游
- Barstow Outlet 巴斯托奥特莱斯
- Disneyland 迪士尼乐园
- Universal Studios 环球影城

## MEAL PLAN

用餐安排

9 Breakfasts / 1 Lunch / 4 Dinners

## ACCOMMODATION

住宿安排

San Francisco – 4\* Hilton Union Square or similar

Fresno – 4\* Doubletree by Hilton or similar

Laughlin – 3\* Aquarius or similar

South Rim Grand Canyon – 3\* Grand Canyon Plaza or similar

Las Vegas – 4\* Treasure island or similar

Anaheim – 4\* Doubletree by Hilton or similar

### Suggested Excursions 推荐自费项目

- Grand Canyon Helicopter & Boat Ride
- Las Vegas Night Tour & Dinner
- San Francisco Bay Cruise

\*\*Minimum group size is required for confirm tour

Service fees USD 130 per pax

服务费每位 130 美金

-Remark-



### DAY1

(Meals on Board 机上餐食/Lunch午餐)

#### Singapore 新加坡 – San Francisco 旧金山

- Assemble at Changi Airport, and travel with WEBUY to San Francisco

集聚于新加坡樟宜机场。一起和优佳旅游飞往

- Upon arrival, see what San Francisco is all about by going on half day city tour by witnessing the Golden Gate Bridge, Chinatown, Coit Tower, Palace of Fine Arts, Civic Center and last stop will be at Pier 39 where you will have free time thereafter to explore the city on foot

抵达后，参加为期半天的城市游览，参观金门大桥、唐人街、科伊特塔、美术馆、市政中心，最后一站将在 39 号码头，您将有空闲时间之后徒步探索这座城市

### DAY2

(Breakfast 早餐)

#### San Francisco 旧金山

- Today, you will have more time to explore San Francisco on your own

今天，您将有更多时间自行探索旧金山

### DAY3

(Breakfast早餐--Dim Sum点心/Dinner晚餐)

#### San Francisco 旧金山 – 17 Mile 17 英里 – Fresno 弗雷斯诺

- Enjoy a scenic coastal ride as we drive along the 17 Mile Drive and pass through the Pebble Beach, Pacific Grove and not forgetting the famous mansions and last but not least, the Lone Cypress

沿着 17 Mile Drive 行驶，途经圆石滩、太平洋丛林，享受风景秀丽的海岸骑行，别忘了著名的豪宅和最后但并非最重要的一点，孤柏

## DAY4

(Breakfast早餐/Dinner晚餐)

### Fresno 弗雷斯尼 – Laughlin 劳克林

- Ready to start your shopping spree, first stop – Barstow Outlet. With many international brands you will be spoiled for choices  
准备开始你的疯狂购物之旅，第一站Barstow Outlet。众多国际品牌让您眼花缭乱



## DAY5

(Breakfast早餐/Dinner晚餐)

### Laughlin 劳克林 – Route 66 66号公路 – South Rim Grand Canyon 南缘大峡谷

- Route 66, one of USA first continuous stretches of paved highway that served as a major path for those who migrated to the West  
66号公路，美国第一条连续铺设的公路之一，是移民到西方的主要道路
- The South Rim, Grand Canyon is perhaps the most picturesque section of the Grand Canyon. Divided up into three sections: Grand Canyon Village, Desert View Road and Hermit Road with each offering a unique vantage point over the iconic landmark  
大峡谷南缘也许是大峡谷最美丽的部分。分为三个部分：Grand Canyon Village、Desert View Road 和 Hermit Road，每个部分都提供俯瞰标志性地标的独特有利位置



## DAY6

(Breakfast早餐)

### South Rim Grand Canyon 南缘大峡谷 – Las Vegas 拉斯维加斯

- Let's catch the sunrise over in South Rim Grand Canyon (dependent on weather condition) as the view will be spectacular before leaving for Las Vegas  
让我们在南缘大峡谷看日出（视天气情况而定），因为景色会更好前往拉斯维加斯之前的壮观
- Go on a Las Vegas City Tour by driving down the Las Vegas Strip and be awe by the unimaginable structures and hotels that are line up  
沿着拉斯维加斯大道行驶，开始拉斯维加斯城市之旅，惊叹于排列整齐的难以想象的建筑和酒店



## DAY7

### Las Vegas 拉斯维加斯

- Free at leisure for today and you will have a full day opportunity to explore the other side of Las Vegas  
今天自由活动，您将有一整天的时间探索拉斯维加斯的另一边

## DAY8

(Breakfast早餐/Dinner晚餐)

### Las Vegas 拉斯维加斯 – Los Angeles 洛杉矶 – Anaheim 阿纳海姆

- Spend some time at another shopping outlet, Primm Outlet and grab some great deals at your favourite brands  
花一些时间在另一个购物商店，Primm Outlet，并在您喜欢的品牌上获得一些巨大的交易
- Do a City Tour of Los Angeles such as seeing the Walk of Fame, TCL Theatre and spot for the Hollywood Sign  
进行洛杉矶的城市巡回演出，例如观看名人气，TCL剧院和好莱坞标志的现场





### DAY9

(Breakfast早餐)

#### Anaheim 阿纳海姆

- Enter into the land of Magic, Disneyland and spend the day going on different rides and tonight, do stay tune for the firework  
进入魔术，迪斯尼乐园的土地，并度过一天的不同游乐设施，今晚，请继续欣赏烟火

### DAY10

(Breakfast早餐)

#### Anaheim 阿纳海姆

- Welcome to the all time favourite theme park, Universal Studios Hollywood. Explore all the incredible attractions and adrenaline rides such as The Wizarding World of Harry Potter, Jurassic World and many more  
欢迎来到一直以来最喜欢的主题公园，环球影城好莱坞。探索所有令人难以置信的景点和肾上腺素游乐设施，例如哈利·波特的巫师世界，侏罗纪世界等等

### DAY11

(Breakfast早餐/Meals On Board机上用餐)

#### Anaheim 阿纳海姆 – Los Angeles 洛杉矶 –Singapore 新加坡

- Proceed to the airport for check-in on your pleasant flight to Singapore  
安排机场办理登机手续返回新加坡



### DAY12

(Meals On Board 机上用餐)

#### Cross International Date Line 跨越国际日期线

- Enjoy meals on your flight back home as you cross the International Date Line  
回程时将穿越国际日期，享受美味餐食。

### DAY13

(Meals On Board 机上用餐)

#### Singapore 新加坡

- Arrived into Singapore. It is a pleasure to have you travel with Webuy, we look forward to your next journey and travel with Webuy 抵达新加坡。感谢您与优佳旅游一路相伴，忆起旅途，我们优佳旅游期待再次与您相约之旅



Important Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group tours except for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are conducted in English, unless stated otherwise.

重要提示：机票、行程、用餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地面运营商的最终调整为准。除中国、香港和澳门、日本、韩国和台湾外，所有团体旅游均以英语进行，除非另有说明。